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Certification Number: 772C- LB1MDIMP004 
Certification Date: September 5, 2017   *Valid only if listed on ISED REL 
Report Number: ELIM0013 
Recipient of Certificate: Murata Manufacturing Company 

Address: 
10-1, Higashikotari 1-chrome 
Nagaokakyo-shi 

City, State, Zip: Kyoto 617-8555 Japan 
Product Contact Person: Motoo Hayashi 
Test Lab: Element Materials Technology 
ID Number: 2834B-1 
Address: 41 Tesla 
City, State, Zip: Irvine, CA 92618 
Phone: 949-861-8918 
Email: Victor.ratinoff@element.com 

 
PMN HVIN FVIN 

imp004m imp004m NA 

 
Equipment Category Standard Specification Type of Certification 

Wi-Fi device, Bluetooth device, 
Modular Approval 

RSS-247 Issue 2:2017 Single 

 
Frequency Range 

(MHz) 
RF Power (W) Antenna Information Emission Designator 

2412 - 2462 0.046 3.55 dBi 17M3GXD 
2402 - 2480 0.006 3.55 dBi 683KFXD 

 
Conditions 
 
Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above-noted specification. Licence 
applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the ISED issuing office and will depend on the 
existing radio environment, service and location of operation. This certificate is issued on condition that the holder complies and will 
continue to comply with the requirements and procedures issued by ISED. The equipment for which this certificate is issued shall not 
be manufactured, imported, distributed, leased, offered for sale or sold unless the equipment complies with the applicable technical 
specifications and procedures issued by ISED. / La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux 
exigences de la norme indiquée ci-dessus. Les demandes de licences nécessaires pour l’utilisation du matériel certifié sont traitées 
en conséquence par le bureau de délivrance d’ISDE et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l’emplacement 
d’exploitation. Le présent certificat est délivré à la condition que le titulaire satisfasse et continue de satisfaire aux exigences et aux 
procédures d’ISDE. Le matériel à l’égard duquel le présent certificat est délivré ne doit pas être fabriqué, importé, distribué, loué, mis 
en vente ou vendu à moins d’être conforme aux procédures et aux spécifications techniques applicables publiées par ISDE. 
 
I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specification. / 
J’atteste, par la présente, que le matériel a fait l’objet d’essai et a été jugé conforme à la spécification ci-dessus. 

Greg Kiemel, CB Executive Committee 
 

IC FCB Code: US0017 
 

Technical Acceptance Certificate 


